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      O b e c  K r u m v í ř ,  Krumvíř č. 184, PSČ 69173 

 

Zápis ze schůze Zastupitelstva obce 

 konané dne 21.11.2024 č. 5/2024                                                              

 

  
 

Předsedající starosta Obce Krumvíř Jaroslav Komosný zahájil 5. zasedání Zastupitelstva obce 

(dále jen „ZO“) v 19.00 hodin, všechny přivítal a konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně 

a včas. Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů ZO, zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné. Sdělil jména omluvených členů ZO. 
 

Přítomni, omluveni, nepřítomni: viz prezenční listina 

 

Všichni přítomní souhlasí se zveřejněním v souladu s GDPR. 

 

Bod č.I. 

 

Technický bod 

Zapisovatelkou byla určena Jana Komosná  

 

Jaroslav Komosný konstatoval, že zápis ze zasedání číslo 4/2024 byl řádně ověřen a je 

vyložen k nahlédnutí, námitky proti zápisu nebyly podány.  

 

Jaroslav Komosný vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 5. 

zasedání ZO. Navrženi byli Ing. Miroslav Ledahudec a pan Jaroslav Hrabec, kteří vyslovili 

s návrhem souhlas. 

 

Usnesení č. 30/24/Z 5 

Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 5. zasedání ZO pana 

Ing. Miroslava Ledahudce a pana Jaroslava Hrabce. 

 

Hlasování č. 1:  

Pro 13: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Vojtěch Veselý, Mgr. Ondřej 

              Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav Ledahudec, Mgr.  

              Michaela Procházková, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Ing. Petra 

              Foretníková, Ing. Radim Heča 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. II. 

 

Usnesení č. 31/24/Z 5 

Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje následující program 5. zasedání Zastupitelstva Obce  

Krumvíř: 
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I. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 

II. Schválení programu jednání O. Z.: 

 

1. Jmenování nové zastupitelky obce za odstoupeného pana Vostřáka Tomáše. 

2. Nájemní smlouva a smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti mezi Obcí 

Krumvíř a Povodí Moravy s. p. 

3. Smlouva o odvádění čištění a likvidaci vypouštěných odpadních vod – občan. 

4. Výše stočného a platba.  

5. Rekonstrukce silnice č. 380 a chodníků – projektová dokumentace. 

6. Rozpočtové opatření č. 11/2024. 

7. Nájemní smlouva na provozování Pošty Partner Krumvíř. 

8. Kupní smlouva na prodej části pozemku č. 73/8 a to pozemku č. 73/30 o výměře 20 m2 

p. Zdeňkem Luskačem č. p. 420 za účelem narovnání vlastnických vztahů. 

9. Kupní smlouva na prodej pozemku č. 1448/45 o výměře cca 15 m2 p. Václavem 

Veselým č. p. 157 za účelem narovnání vlastnických vztahů – vjezd do RD. 

10. Kupní smlouva na prodej části pozemku č. 43/2 o výměře 49 m2 manželů Marie a 

Jaroslava Hrabcových č. p. 421 za účelem narovnání vlastnických vztahů. 

11. Kupní smlouva na prodej části pozemku č. 43/2 o výměře 23 m2 p. Jiřím Chrásteckým 

za účelem narovnání vlastnických vztahů. 

12. Nabídka Českomoravské myslivecké jednoty, z.s. k odkupu stavby staré myslivny č. p. 

112 Obci Krumvíř. 

13. Různé. 

14. Závěr. 

 

Hlasování č. 2.:        

Pro 13: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Vojtěch Veselý, Mgr. Ondřej 

              Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav Ledahudec, Mgr.  

              Michaela Procházková, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Ing. Petra 

              Foretníková, Ing. Radim Heča 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 1. 

Jmenování nové zastupitelky obce za odstoupeného pana Vostřáka Tomáše  

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Za odstoupeného pana Tomáše Vostřáka byla jmenována novou zastupitelkou paní 

Mgr. Petra Konečná.  

 

Usnesení č. 32/24/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce bere na vědomí jmenování paní Mgr. Petry Konečné 

zastupitelkou obce Krumvíř. 
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Bod č. 2. 

Nájemní smlouva a smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti mezi Obcí Krumvíř 

a Povodí Moravy s. p.  

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Jde o nájemní smlouvu a smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti s Povodím 

Moravy s.p. ohledně nájmu částí pozemků č. 1467/1 o výměře 70 m2 a č. 1469/2 o 

výměře 64 m2 za účelem umístění a provozování stavby kanalizačního výtlaku V3, 

výústního objektu ČOV, kanalizačního výtlaku V4 a výústního objektu dešťové 

kanalizace, dle schválené projektové dokumentace „Kanalizace a ČOV Krumvíř. 

 

Usnesení č. 33/24/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje Nájemní smlouvu a smlouvu o budoucí 

smlouvě o zřízení služebnosti mezi Obcí Krumvíř a Povodí Moravy s. p. 

 

Hlasování č. 3.:        

Pro 13: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Vojtěch Veselý, Mgr. Ondřej 

              Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav Ledahudec, Mgr.  

              Michaela Procházková, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Ing. Petra 

              Foretníková, Ing. Radim Heča 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 3. 

Smlouva o odvádění čištění a likvidaci vypouštěných odpadních vod – občan  

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Smlouvu vyhotovil p. Ing. Rozsypal zodpovědná osoba ČOV. Výše stočného nejde 

určit podle vodoměru. Domácnosti mají studny a jímky na dešťovou vodu. Bude 

stanovena paušálem na osobu za rok. Protože zatím nemáme náklady za provoz, 

z kterých se cena stočného počítá, navrhoval by cenu v místě obvyklou. VaK Hodonín 

mají cenu stočného 60,-Kč/m3. Spotřeba vody 30 – 35 m3 na osobu za rok. Stočné ve 

výši 1 800,-Kč za osobu/rok. Podobné částky za stočné účtují i okolní obce. Platba 

jednorázově nebo pololetně. 

 

Bc. Petra Winklerová – vznesla dotaz, jak se bude počítat výše stočného na penzionu, zda 

                                      podle vodoměru? 

Komosný Jaroslav – ano, u živností a právnických osob se bude určovat podle vodoměru. 

 

Martin Valihrach – vznesl dotaz, zda se sníží výše stočného, pokud budou náklady nižší. 

          Myslí, že cena za m3 je nižší 40,-Kč až 55,-Kč. 

Komosný Jaroslav – ano, když budou náklady na provoz ČOV nižší, cena za stočné se sníží. 

 

Komosný Jaroslav – čistička pomalu natíká, ale na to, že je v provozu chvilku, je tam dost 

                                  mastnoty. Musel se vyčistit koš v čerpací stanici u domu Pestlů. Byly 

                                  tam dětské pleny!!! Pokud by se čerpadlo spálilo, vyšlo by oprava 

                                  zhruba na 120 000,-Kč. 

Vojtěch Veselý – výše stočného bude tedy 60,-Kč/m3, spotřeba 30m3/rok, 1 800,-Kč/os/rok,  

                             penziony, vinařství dle vodoměru. 
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Martin Valihrach – ano, výše se nechá 1800,-Kč/os/rok a příští rok se uvidí, jaké budou 

                                náklady na provoz ČOV.   

Komosný Jaroslav – na pozemcích okolo ČOV se zbuduje fotovoltaika. Tím se budou snižo- 

                                  vat náklady na elektřinu.    

                                  ČOV funguje zatím z části, jen na jednu linku.                             

   

Usnesení č. 34/24/Z 5 

- Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje Smlouvu o odvádění čištění a likvidaci 

vypouštěných odpadních vod – občan.  

 

Hlasování č. 4.:        

Pro 13: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Vojtěch Veselý, Mgr. Ondřej 

              Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav Ledahudec, Mgr.  

              Michaela Procházková, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Ing. Petra 

              Foretníková, Ing. Radim Heča 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 4 

Výše stočného a platba  

Materiály uvedl Jaroslav Komosný  

 

- Zastupitelstvo se domluvilo na výši stočného 1 800,-Kč/os/rok. Penziony, vinařství dle 

spotřeby na vodoměru. 

- Výběr poplatku za stočné určíme od kdy? Lidé se budou napojovat postupně, ještě na 

jaře. 

 

Jaroslav Hrabec – musíme lidi motivovat, aby se napojili co nejdřív. 

Miroslav Ledahudec – na napojení byly jen dva měsíce kvůli posunuté kolaudaci. Měli by mít 

                                     čas se napojit na jaře, alespoň dva měsíce (např. březen, duben). A  

                                     platba od 1.5.2025 nebo od 1.6.2025. 

Ing. Radim Heča – každý to nestihne do konce roku. Starší lidé čekají na techniku. 

 

Komosný Jaroslav – dobře tedy, platba stočného bude probíhat od 1.6.2025 na základě pode- 

                                  psané smlouvy o odvádění, čištění a likvidaci vypouštěných odpadních 

                                  vod. 

- Pokud se někdo nenapojí, bude muset dokládat, co dělá s odpadními 

vodami. Když nedoloží, bude se to řešit přes Životní prostředí. Nejnižší 

pokuta je od 20 000,-Kč. 

 

Mgr. Michaela Procházková – vznesla dotaz, ohledně čistoty potoka. Když bude čistička, měl  

                                                  by být čistý. Čas od času tam teče tmavá voda. Pravděpodobně 

                                                  z ČOV Klobouků u Brna. 

 

Usnesení č. 35/24/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje stočné ve výši 1 800,-Kč/osoba/rok a počátek 

výběru od 1.6.2025 jednorázově nebo pololetně. Směrné číslo spotřeby 30m3/rok při 

ceně 60,-Kč/m3. Podnikatelské subjekty dle vodoměru. 
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Hlasování č. 5.:        

Pro 13: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Vojtěch Veselý, Mgr. Ondřej 

              Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav Ledahudec, Mgr.  

              Michaela Procházková, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Ing. Petra 

              Foretníková, Ing. Radim Heča 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 5. 

Rekonstrukce silnice č. 380 a chodníků – projektová dokumentace  

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Koncem května bude podána žádost o dotaci na chodníky. 

- Již proběhly dvě schůzky ohledně rekonstrukce silnice a chodníků. Fi Linio Plan, s.r.o. 

vypracovala návrh projektu. Cena projektu by byla 235 000,-Kč bez DPH. 

- VaK Hodonín – by si při rekonstrukci hlavní silnice vyměnili celý vodovod. Navrho- 

                                vali, aby projekt na vodovod nechala vyhotovit Obec Krumvíř. 

 

Vojtěch Veselý – vznesl dotaz ohledně E.ONu, zda se nepřipojí. 

Komosný Jaroslav – E.ON se nevyjádřil. 

 

Bc. Petra Winklerová – vznesla dotaz, zda by nešla do projektu silnice a chodníků  

                                       zakomponovat úprava prostoru před školkou a školou. 

Komosný Jaroslav – co ví, tak paní ředitelka spolupracuje ohledně projektu kolem školky 

                                 a školy se studenty VŠ. 

 

Martin Valihrach – vznesl dotaz, kudy vede na hlavní silnici plyn. 

Komosný Jaroslav – plyn vede pod předzahrádkami, nevede rovně. 

                            Chodníky po obou stranách hlavní silnice budou podle normy široké  

                            150 cm. Zastávky autobusu na nádraží budou posunuty směr Terezín. 

                            Chodníky budou prodlouženy až na statek. Dotace bude 80% ve výši asi 

                            20 000 000,-Kč + Chaloupky 8 000 000,-Kč = 28 000 000,-Kč. 

                            V místech, kde bude silnice dost široká, bude vybudováno podélné stání. 

Bc. Petra Winklerová – vznesla dotaz, zda to nebude zasahovat do předzahrádek u domů. 

Komosný Jaroslav – ne, nebude to zasahovat do předzahrádek. 

 

Martin Valihrach – vznesl dotaz, zda jsou projekty vyhotoveny. 

Vojtěch Veselý – vznesl dotaz, zda je možné přeposlat zastupitelům projekty v elektronické 

                             podobě. 

Komosný Jaroslav – ano, projekty jsou vyhotoveny. Projekty v elektronické podobě vyžádá a 

                                  přepošle. 

 

Mgr. Ondřej Luskač – konstatoval, aby hlavně projekty vyřešily stání aut u bývalé fary. Tam 

                                    stojí auta po obou stranách. 

 

Komosný Jaroslav – předložil zastupitelům projekty v papírově podobě k nahlédnutí. 
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Bod č. 6. 

Rozpočtové opatření č. 11/2024 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Rozpočtové příjmy se zvyšují z 45 979 900,-Kč na 58 362 700,-Kč 

- Rozpočtové výdaje se zvyšují z 83 317 200,-Kč na 83 581 200,-Kč 

- Financování je 25 218 500,-Kč. 

 

Usnesení č. 36/24/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje Rozpočtové opatření č. 11/2024. 

 

Hlasování č. 6.:        

Pro 13: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Vojtěch Veselý, Mgr. Ondřej 

              Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav Ledahudec, Mgr.  

              Michaela Procházková, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Ing. Petra 

              Foretníková, Ing. Radim Heča 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 7 

Nájemní smlouva na provozování Pošty Partner Krumvíř 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Pošta partner Krumvíř má nového provozovatele fi TITO SERVICES s.r.o., 

zastoupenou p. Mgr. Tomášem Šedivcem 

- Jde o nájemní smlouvu mezi Obcí Krumvíř a fi TITO SERVICES s.r.o. za účelem 

provozování poštovních služeb. 

- Nájem včetně energií je stanoven na 1,-Kč/měsíc, z důvodu zachování poštovních 

služeb v obci. 

- Mgr. Šedivec žádal o dotace na provoz od ledna 2025 z důvodu změny smluvních 

podmínek České pošty. 

 

Usnesení č. 37/24/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje Nájemní smlouvu mezi Obcí Krumvíř a  fi 

TITO SERVICES s.r.o. za účelem provozování poštovních služeb. 

 

Hlasování č. 7.:        

Pro 13: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Vojtěch Veselý, Mgr. Ondřej 

              Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav Ledahudec, Mgr.  

              Michaela Procházková, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Ing. Petra 

              Foretníková, Ing. Radim Heča 

Proti 0, Zdržel se 0 
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Bod č. 8 

Kupní smlouva na prodej části pozemku č. 73/8 a to pozemku č. 73/30 o výměře 20 m2 p. 

Zdeňkem Luskačem č. p. 420 za účelem narovnání vlastnických vztahů 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Jde o prodej části pozemku č. 73/8 o výměře 20 m2 za vinným sklepem. Jde o ostatní 

plochu. 

- Nechá se udělat odhad ceny, z důvodu aktuální ceny. 

 

Usnesení č. 38/24/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje Kupní smlouvu mezi Obcí Krumvíř a p. 

Zdeňkem Luskačem č. p. 420 na prodej části pozemku č. 73/8 a to pozemku č. 73/30 o 

výměře 20 m2 za odhadní cenu za účelem narovnání vlastnických vztahů. 

 

Hlasování č. 8.:        

Pro 13: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Vojtěch Veselý, Mgr. Ondřej 

              Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav Ledahudec, Mgr.  

              Michaela Procházková, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Ing. Petra 

              Foretníková, Ing. Radim Heča 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 9 

Kupní smlouva na prodej pozemku č. 1448/45 o výměře cca 15 m2 p. Václavem Veselým 

č. p. 157 za účelem narovnání vlastnických vztahů – vjezd do RD 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Jde o prodej pozemku č. 1448/45 o výměře cca 15 m2 před rodinným domem č. p. 

157. Zarovná se pozemek, je to vjezd do RD. 

- Cena dle aktuálního odhadu. 

 

Ing. Miroslav Ledahudec – vznesl dotaz, zda tímto prodejem nevznikne problém při  

                                             rekonstrukci silnice č. 380. 

Komosný Jaroslav – ne, žádný problém nebude. Jde pouze o zarovnání pozemku.  

 

Usnesení č. 39/24/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje Kupní smlouvu mezi Obcí Krumvíř a p. 

Václavem Veselým č. p. 157 na prodej pozemku č. 1448/45 o výměře cca 15 m2 za 

odhadní cenu za účelem narovnání vlastnických vztahů. 

 

Hlasování č. 9.:        

Pro 13: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Vojtěch Veselý, Mgr. Ondřej 

              Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav Ledahudec, Mgr.  

              Michaela Procházková, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Ing. Petra 

              Foretníková, Ing. Radim Heča 

Proti 0, Zdržel se 0 
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Bod č. 10 

Kupní smlouva na prodej části pozemku č. 43/2 o výměře 49 m2 manželů Marie a 

Jaroslava Hrabcových č. p. 421 za účelem narovnání vlastnických vztahů 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Jde o prodej části pozemku č. 43/2 o výměře 49 m2 za vinným sklepem. Zůstane tam 

průchod kolem plotu. 

- Cena dle aktuálního odhadu. 

 

Usnesení č. 40/24/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje Kupní smlouvu mezi Obcí Krumvíř a manžely 

Marií a Jaroslavem Hrabcových č. p. 421 na prodej části pozemku č. 43/2 o výměře 49 

m2 za odhadní cenu za účelem narovnání vlastnických vztahů. 

 

Hlasování č. 10.:        

Pro 12: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, Mgr. Ondřej 

              Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav Ledahudec, Mgr.  

              Michaela Procházková, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Ing. Petra 

              Foretníková, Ing. Radim Heča 

Proti 0, Zdržel se: Jaroslav Hrabec 

 

 

Bod č. 11 

Kupní smlouva na prodej části pozemku č. 43/2 o výměře 23 m2 p. Jiřím Chrásteckým 

za účelem narovnání vlastnických vztahů 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Jde o prodej části pozemku č. 43/2 o výměře 23 m2 za vinným sklepem. Zůstane tam 

průchod kolem plotu. 

- Cena dle aktuálního odhadu. 

 

Usnesení č. 41/24/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje Kupní smlouvu mezi Obcí Krumvíř a p. Jiřím 

Chrásteckým na prodej části pozemku č. 43/2 o výměře 23 m2 za odhadní cenu za 

účelem narovnání vlastnických vztahů. 

 

Hlasování č. 11.:        

Pro 13: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Vojtěch Veselý, Mgr. Ondřej 

              Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav Ledahudec, Mgr.  

              Michaela Procházková, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Ing. Petra 

              Foretníková, Ing. Radim Heča 

Proti 0, Zdržel se 0 
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Bod č. 12 

Nabídka Českomoravské myslivecké jednoty, z.s. k odkupu stavby staré myslivny č. p. 

112 Obci Krumvíř 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Jde o nabídku spolku Českomoravské myslivecké jednoty k odkupu stavby č. p. 112. 

stojící na p. č. 586. Za prodejní cenu: 1. návrh 300 000,-Kč. Po konzultaci 2. návrh 

230 000,-Kč. 

 

Martin Valihrach – vznesl dotaz, zda pozemek pod stavbou je obecní. 

Komosný Jaroslav – ano, pozemek je Obce. 

            Nabídku Českomoravské myslivecké jednoty, z.s. dá projednat 

                                  JUDr. Andrýskovi. 

 

 

Bod č. 13 

Různé 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- dostavili se manželé Pestlovi ohledně postavené čerpací stanice u vjezdu na jejich 

zahradu. Mají zamezený příjezd. Projektant nezohlednil stoletou vodu. Tím došlo k 

vyvýšení deklů nad vozovku, které nejsou pojízdné. 

 

p. Tomáš Pestl – prosí o návrh, jak má tohle řešit. Autem s vozíkem se tam nestočí. Ani 

                            s žádnou technikou se tam nedostane. Jedině odřezat bránu a posunout. 

                            Úpravy byly naceněny na cca 100 000,-Kč. 

 

Martin Valihrach -   vznesl dotaz, čemu pomůže, když bude brána posunuta do boku. Navrhl 

                                 otočení pantů a otevírány brány do zahrady. Problém je tam ta čerpačka. 

                                 Brána z boku je ještě horší varianta. Sejdeme se na místě. 

Komosný Jaroslav – nájezd zůstane stejný. Lepší by bylo se tam jít podívat. 

Mgr. Ilona Zárubová - vznesla dotaz, zda tam chtějí mít dlážděný vjezd, když tam byla tráva. 

p. Tomáš Pestl – nemusí být dláždění, klidně jen zatravněné pojezdové pásy. 

 

Komosný Jaroslav – kdy se tedy potkáme? 

            Schůzka u domu Pestlových bude ve středu 27.11.2024 v 16h. 

 

 

Komosný Jaroslav – dostavil se Ing. Stanislav Prokop ohledně vydávání zpravodaje. 

Ing. Stanislav Prokop – informoval zastupitele, že od příštího roku budou vycházet dvě  

                                      vydání místního Zpravodaje. A to na konci školního roku a  

                                      v prosinci. 

      Tiskárna Brázda nabídla barevný tisk zpravodaje. Vycházelo by to  

                                       o 5 100,-Kč bez DPH navíc za rok. Formát A4 by zůstal. Při dvou 

                                       vydáních bude mít zpravodaj víc stran a bude v něm víc fotek. 

      V obchodě se vybírá 10Kč/ks, navrhuje vybírat alespoň 20,-Kč/ks. 

 

Zastupitelé berou na vědomí zvýšení ceny za zpravodaj. 
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p. Stanislav Prokop – informoval, že pro Obec fotí akce. Fakturuje si 5 000,-Kč/rok a fotky 

                                   nahrává na externí disk, který je umístěn na OÚ. 

                                   Když vezme, že fotí tři velké akce (krojový ples, 3dny hodů,  

                                   odehrávky), je to zhruba 80h času (50h na place + 30h u počítače). Bere 

                                   500,-Kč/h, což by bylo 40 000,-Kč. 

                                   Už to nechce dělat zadarmo, ale ani ne za plnou cenu. 

Mgr. Ilona Zárubová – vznesla dotaz, zda se takto fotí akce i v okolí. 

p. Stanislav Prokop – ano, takto se akce v okolí fotí.  

                                   Fotografové z okolí si berou mnohem víc Kč/h. Klidně si to můžete 

                                   zjistit. 

Ing. Radim Heča – pobídnul p. Prokopa, aby navrhl cenu. 

p. Stanislav Prokop – navrhl ½ ceny = 20 000,-Kč/rok. Pokud zastupitelé chtějí, aby v 

                                   Krumvíři fotil. 

Komosný Jaroslav – necháme si to projít hlavou a rozhodne se na příštím ZO. 

Ing. Miroslav Ledahudec – tak rozhodněme hned. O tom se nemusí hlasovat. 

 

Zastupitelé berou na vědomí cenu ve výši 20 000,-Kč/rok za fotky z obecních akcí. 

 

 

 

Bc. Petra Winklerová – vznesla dotaz ohledně dotace na popelnice na tříděný odpad. Četla  

                                       to v zápise kontrolního výboru, že dotace nebude. 

Komosný Jaroslav – v 1. Q 2025 navýší finanční prostředky SFŽP v dotačním programu, kde 

                                  jsme podali žádost. 

 

Vojtěch Veselý – vznesl dotaz, zda už bude možný odkup projektů přípojek občany. 

Komosný Jaroslav – ano, projekty se nachystají, vyhlásí se prodej rozhlasem a budou se  

                                  prodávat. 

 

Vojtěch Veselý -  vznesl dotaz, zda je možné si prohlédnout stavbu ČOV. 

Komosný Jaroslav – ano, určitě to možné je. Domluvíme se. Musí se ustálit provoz. 

 

Vojtěch Veselý – konstatoval, že by se měl oslovit majitel dráhy, aby si opravil přejezdy. 

Ing. Miroslav Ledahudec – doplnil, že u Klobouk je zaoraný propustek vody, p. Věchet ho 

                                            zaoral. Měl by se zachovat, určitě má svůj význam! 

Komosný Jaroslav – osloví majitele dráhy, aby opravil přejezdy a pročistil propustky vody. 

 

Bc. Petra Winklerová – upozornila, že by se měla pročistit škarpa na mostku u aleje směr na  

                                       Násedlovice. Na křižovatce u keramičky je potřeba očistit silnici. Jak 

                                       naprší, bude tam bahno. 

Komosný Jaroslav – řekne MND aby silnici očistili. Budou opravovat silnici na Násedlovice. 

 

Martin Valihrach – vznesl dotaz ohledně přípojek fi CETIN v nové výstavbě. 

Komosný Jaroslav – fi CETIN zahájila přípravu. 

Mgr. Petra Konečná – u nás na ulici také vedení fi CETIN není. 

Komosný Jaroslav – momentálně si fi CETIN opravuje stávající síť. 

 

Martin Valihrach – vznesl dotaz ohledně O2 vysílače na KD. 

Komosný Jaroslav – ano, bude se dělat. Přívod povede ze předu OÚ ke KD průjezdem. 
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Ing. Stanislav Prokop – vznesl dotaz ohledně svozu popelnic na svátek 25.12.2024. 

Komosný Jaroslav – svoz popelnic proběhne beze změn. 

 

Martin Valihrach – na ulici od hlavní silnice směr Brumovice stojí auta, nedá se projet, je to 

                                hrůza. Musí se nějak pořešit. 

Komosný Jaroslav – dá se tam značka zákaz zastavení. 

 

Vojtěch Veselý – vznesl dotaz ohledně rekonstrukce elektřiny na stadioně, zda se stihne do 

                             KBS. 

Jaroslav Hrabec – je hotová část z linkusáku na jeviště. Bude se pokračovat kolem plotu. 

                             Zaktualizuje projekt a bude se pokračovat. 

Vojtěch Veselý – navrhoval by předělat rozvaděč elektřiny na pokladně na stadioně. 

Martin Valihrach – zadal by to malým místním firmám. Výkopy zvlášť, elektřina zvlášť. 

                                Vyjde to levněji. 

Komosný Jaroslav – poptá malé místní firmy, aby vyhotovily nacenění. 

 

Martin Valihrach – světlo u parčíku v Chaloupkách, je tam? Měla by proběhnout výměna kus 

                                za kus. 

Komosný Jaroslav – to neví, jak to je. Podívá se tam. 

 

  

 

Předsedající Jaroslav Komosný ukončil po projednání všech bodů programu 5. zasedání  

Zastupitelstva obce ve 21:45 hodin. 

 

 

 

Ověřovatelé:       Ing. Miroslav Ledahudec       ………………………………      

                  

 

 

                             Jaroslav Hrabec                 ………………………………

  

 

 

Starosta obce:    Jaroslav Komosný   ………………………………         

    

 

 
Vyhotoveno dne: 26.11.2024 


